
ACTA 5/2022 CONSELL DE MEDI AMBIENT

Dia: dilluns 18 de juliol de 2022

Hora inici: 19.00h

Lloc: Sala Ainaud de Lasarte

Aquest acta recull les idees principals de les intervencions i acords

Assistents:

� Representació de la ciutadania:  Pere Belmonte. S’excusen Andrea Soto, Esther Cruz,

Jaume Pujolràs

� Representació dels grups municipals: Josep Parada (Junts per Sant Pol) i Gus Romero 

� (CUP Sant Pol)

� Representació d’en'tats: Anna Romero  i Anna Rovira (AFA Escola Sant Pau).

S’excusen  Joan Piqueras, SEIR  l’Hotel i  Joan Mestres (ADF Vallalta)

� Representació de l’Ajuntament :  Isabel Llari,  Regidora d’Urbanisme, Medi Ambient i

Equitat i Elena Fernández, tècnica de medi ambient.

� S’excusa  Jordi  Xumetra,  representant  del  Consell  de  Medi  Ambient  a  la  Junta  de

Patrimoni.

Ordre del dia:

1. Seguiment campanya reducció de residus

La Regidora de Medi Ambient explica que durant la campanya que s’ha realitzat al mes de juliol

en diferents indrets del municipi s’han atès un total de 472 persones. En breu disposarem de

l’informe- resum  de valoració de la campanya. Les conclusions de la mateixa s’explicaran a la

jornada par'cipa'va que es realitzarà a l’inici de la tardor.

      

2.  Seguiment  del  projecte  de  sensibilització  ambiental  escola-poble  (naturalització  de

platges) presentat a l’escola Sant Pau

El projecte va ser presentat a la direcció de l’escola Sant Pau el passat dia 6 de juliol per part de

les representants de l’AFA al consell de Medi ambient i  la regidora. L’escola es va mostrar

totalment favorable a implementar-ho sempre que no suposés un cost afegit a l’escola i que el

cost dels diferents tallers a realitzar sigui costejat per la Regidoria de Medi Ambient amb la

col·laboració de l’AFA. Es va acordar programar els diferents tallers durant el mes de setembre.

3.  Designació  de  persona  representant  del  Consell  de  Medi  Ambient  a  la  comissió  de

seguiment del POUM.

La regidora de Medi Ambient i Urbanisme informa que s’estan portant a terme els treballs de

redacció del nou Pla d’ordenació urbanís'c municipal i per aquest mo'u en el darrer ple es va

aprovar  el  Programa de par'cipació  ciutadana que contempla entre  d’altres  la  cons'tució

d’una Comissió de seguiment, com a òrgan col·legiat que realitzarà el seguiment i supervisió

dels treballs de redacció. El programa de par'cipació ciutadana aprovat estableix que aquesta
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comissió estarà formada per persones representants dels grups municipals amb representació

al  Ple  municipal,  el  govern  i  l’equip  redactor  del  POUM.  Aquest  govern   considera

imprescindible assegurar la representació ciutadana en aquesta comissió i per aquest mo'u

proposa que puguin assis'r representants dels diferents consells sectorials cons'tuïts: Medi

Ambient, Equitat, Seguretat i Mobilitat i Cultura. 

Es proposa per tant que una persona del Consell de Medi Ambient pugui assis'r a la comissió

de seguiment del POUM. En Pere Belmonte es mostra interessat però es decideix ajornar la

decisió pel proper consell on puguin assis'r les persones avui absents.

4.Designació  de  la  persona  representant  del  Consell  de  Medi  ambient  a  la  Junta  de

Patrimoni.

La regidora de medi ambient explica que entre els  òrgans col·legiats de par'cipació ciutadana,

l’ajuntament va posar en marxa el 2009 la Junta de Patrimoni, òrgan que té per objecte la

protecció del patrimoni arquitectònic i natural del municipi. En la seva configuració sempre ha

par'cipat un persona representant del consell Medi Ambient. En aquests moment la persona

que ocupa aquesta representa'vitat va ser escollida per l’anterior consell de Medi ambient

ex'ngit  en la legislatura passada. Al  cons'tuir-se el  nou Consell  de Medi Ambient aquesta

persona, en Jordi Xumetra, no ha pogut assis'r per a donar-se a conèixer i ha mostrat el seu

interès  en  poder  venir  malgrat  no es  va inscriure  en les  candidatures  per  forma part  del

Consell. Avui malauradament excusa la seva presència per mo'us laborals i es compromet a

venir a la propera sessió del consell. La seva presència permetrà iniciar el debat de qui ha de

representar al Consell de Medi Ambient a la Junta de Patrimoni.

S’aixeca  la  sessió  a  les  20:30h i  es  proposa que  la  propera  sessió  es  realitzi  el  dia  19 de

setembre a les 19h.
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